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No. 51663*

____

South Africa
and

Denmark

Agreement between the Government of the Republic of South Africa and the Government of 
the Kingdom of Denmark concerning the financial and technical support for the 
development of the renewable energy sector (with annex). Pretoria, 4 March 2013

Entry into force:  4 March 2013 by signature, in accordance with article 9 
Authentic text:  English
Registration with the Secretariat of the United Nations:  South Africa, 26 February 2014
*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Only the authentic English text of the Agreement and its 

translation into French are published herein. The annex to the Agreement containing extensive technical details 
related to the project inception and implementation is not published herein, in accordance with article 12 (2) of the 
General Assembly Regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the 
publication practice of the UN Secretariat.

Afrique du Sud
et

Danemark

Accord entre le Gouvernement de la République sud-africaine et le Gouvernement du 
Royaume du Danemark concernant l'aide financière et technique pour le développement 
du secteur de l'énergie renouvelable (avec annexe). Pretoria, 4 mars 2013

Entrée en vigueur :  4 mars 2013 par signature, conformément à l'article 9 
Texte authentique :  anglais
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Afrique du Sud, 26 février 2014
*Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Seuls le texte authentique anglais de l'Accord et son 

traduction en français sont publiés ici. L'annexe à l'Accord qui contient une vaste exposition de nombreux détails 
techniques relatifs au project, son planification et realization, ne sont pas publiés ici conformément aux dispositions 
de l'article 12, paragraphe 2, des réglementations de l'Assemblée générale, en application de l'article 102 de la 
Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et de la pratique dans le domaine des publications du Secrétariat..
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